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Protokół Nr 30/2022 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w dniu 16 grudnia 2022 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:20, a zakończyło się o godzinie 12:50. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecna – Alicja Prill 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

4. Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

5. Zajęcie stanowiska w sprawie wezwania Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. z dnia 10.11.2022r. znak SzB.L.dz.88/2022 do wykonania uchwały 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Nr 

03/10/2022 z dnia 7 października 2022 roku w sprawie wniesienia dopłaty  

w wysokości 675 750,00 zł oraz pisma Ogólnopolskiego Związku Zawodowego 

Pielęgniarek i Położnych Zakładowej Organizacji Związkowej przy Szpitalu 

BARLINEK Sp. z o.o. z dnia 8.11.2022r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego 

jakie Rada Powiatu w Myśliborzu odmówiła szpitalowi podczas sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 26.10.2022r. 

6. Zapoznanie się z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez zespół kontrolny 

Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz zapoznanie się  

z ustosunkowaniem do wniosków i zaleceń pokontrolnych. 

7. Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 rok. 

8. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 7 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił Projekt Planu Pracy Komisji  Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 

2023 rok. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

(Projekt planu pracy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem Planu Pracy Komisji  Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2023 

rok 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Andrzej Potyra, Mariusz Kuziel, Wioletta Drzewińska, Alicja 

Prill 

  

Ad. 8 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu 

 

8.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2022-2026” 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2022-2026” 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Andrzej Potyra, Mariusz Kuziel, Wioletta Drzewińska, Alicja 

Prill 

 

8.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego na  

okres pięciu lat. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego projektu uchwały? 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał o wysokość stawek za najem pomieszczeń i wysokość miesięcznego czynszu? 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy stawki czynszu zostały podwyższone? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że tak, poinformował o podjętej uchwale w sprawie zmiany stawek czynszu. 

 

8.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2023 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego 

projektu uchwały? 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Odniósł się do przedmiotowego projektu uchwały, zwrócił uwagę na pełnienie dyżurów 

telefonicznych w aptekach. Zauważył, że apteki powinny działać również w porze nocnej.  

Przekazał, że projekt jest poprawiony w stosunku do uchwały z ubiegłego roku.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o wyjaśnienia dotyczące pełnienia dyżurów w aptekach w porze nocnej w formie 

telefonicznej. Czy mamy wpływ na formę pełnienia dyżurów przez apteki? 

 

Róża Werocy – Inspektor w Wydziale Organizacji i Spraw Społecznych 

Odpowiedziała, że ustawodawca nie zakazuje prowadzenia dyżurów pod telefonem. Podczas 

ustalania dyżurów wskazano na formę stacjonarną dyżurów w porze nocnej, jednak po 

uzyskaniu informacji od aptekarzy z całego powiatu, którzy wskazywali na brak takiej 

konieczności i małą ilość przypadków ustalono dyżury w formie telefonicznej. 

Poinformowała o opinii Izby Aptekarskiej. Podała informacje na temat działań w zakresie 

ustalenia dyżurów aptek. Poinformowała o pozytywnych opiniach Wójtów i Burmistrzów 

Gmin na terenie Powiatu w zakresie przygotowanego projektu uchwały. 

 

Członek Komisji  - Urszula Sawicka 

Zapytała, czy dyżur telefoniczny spełnia wymogi dyżuru nocnego wskazane w ustawie? 

 

Róża Werocy – Inspektor w Wydziale Organizacji i Spraw Społecznych 

Odpowiedziała, że tak. Złożyła wyjaśnienia dotyczące zapisów ustawy w tej sprawie. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez zespół kontrolny 

Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz zapoznanie się  

z ustosunkowaniem do wniosków i zaleceń pokontrolnych. 

(Dokumentacja z kontroli stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił przedmiotowe dokumenty. Przedstawił i odczytał ustalenia zespołu kontrolnego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Komisja zapoznała się z protokołem z kontroli przeprowadzonej przez zespół kontrolny 

Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz z ustosunkowaniem do 

wniosków i zaleceń pokontrolnych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Z uwagi na brak quorum zarządził przerwę w obradach Komisji: 

 

Obrady wznowiono o godz. 10:40 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2023 roku 

głosowało 8 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Andrzej Potyra, Alicja Prill 

 

8.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła zmieniony projekt uchwały. Omówiła przedstawione zmiany do projektu 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

Zmian dokonuje się na podstawie: 

1) Wniosku Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego o dokonanie 

przeniesienia środków finansowych w łącznej kwocie 46.348 zł pomiędzy działami, z działu 

750 – Administracja publiczna, rozdziału 75085 – Wspólna obsługa jednostek samorządu 

terytorialnego do działu 700, rozdziału 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami – 

5.000 zł., do działu 852 rozdziału 85202 – Domy pomocy społecznej – 16.588 zł., do działu 

854, rozdziału 85421 – Młodzieżowe ośrodki socjoterapii – 7.000 zł., do działu 855 rozdziału 

85510 – Działalność placówek opiekuńczo-wychowawczych – 17.760 zł z przeznaczeniem na 

ubezpieczenie mienia Powiatu, wynagrodzenia osobowe pracowników i składki od nich 

naliczane oraz zakup materiałów i wyposażenia. 

2) Wniosku Przewodniczącego Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania  

o Niepełnosprawności o wprowadzenie do budżetu Powiatu kwoty 18,60 zł uzyskanej  

z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na usługi pocztowe.  

3) Wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wprowadzenie do budżetu Powiatu 

kwoty 104.049 zł uzyskanej z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na wynagrodzenia  

i składki od nich naliczane nauczycieli oraz na zakup towarów w związku z pomocą 

obywatelom Ukrainy, a także na dotacje dla szkół i placówek niepublicznych. 

4) Wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu o zwiększenie planu 

wydatków jednostki na wynagrodzenia oraz składki od nich naliczane w kwocie 48.200 zł. 

5) Zawiadomienia Ministra Finansów o przyznaniu Powiatowi kwoty 73.960 zł ze środków 

rezerwy ogólnej na działalność Domu Pomocy Społecznej. 

6) Zawiadomień Ministra Finansów o przyznaniu Powiatowi środków z rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej. Łączna kwota zwiększenia 419.742 zł w tym 30.000 zł na 

dofinansowanie doposażenia pomieszczeń dla szkół rozpoczynających kształcenie w nowych 



5 
 

zawodach. Kwota na dofinansowanie doposażenia dotyczy Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Smolnicy.  

7) Wniosku Przewodniczącego Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania  

o Niepełnosprawności o wprowadzenie do budżetu Powiatu kwoty 598,80 zł uzyskanej  

z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na wynagrodzenia osób będących członkami składów 

komisji orzekających. 

8) Wniosku Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wprowadzenie do budżetu Powiatu 

kwoty 48.347 zł uzyskanej z Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na wynagrodzenia  

i składki od nich naliczane nauczycieli oraz na zakup towarów w związku z pomocą 

obywatelom Ukrainy a także na dotacje dla szkół i placówek niepublicznych. 

9) Wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy o przeniesienie 

kwoty 24.000 zł pomiędzy działami z działu 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza do 

działu 801 - Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na wynagrodzenia nauczycieli oraz 

energię elektryczną (dotyczy budynku byłego DWDz w Myśliborzu). 

10) Wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 7.507 pomiędzy działami z działu 855 – Rodzina do działu 852 – 

Pomoc społeczna w celu zabezpieczenia środków finansowych na pochodne od wynagrodzeń. 

11) Wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 49.640 zł pomiędzy działami z działu 854 – Edukacyjna opieka 

wychowawcza do działu 801 – Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na wynagrodzenia 

nauczycieli. 

12) Zmniejsza się plan przychodów w o kwotę 341.542 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok  

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni – Andrzej Potyra, Alicja Prill 

 

8.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił i odczytał przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji 

Zauważył, że projekt uchwały był rozpatrywany na poprzedniej sesji Rady Powiatu. 

Zaapelował, aby wspomóc szpital dopłatą. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy na posiedzeniu Zespołu do spraw koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim rozmawiano na ten temat? 
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Mariusz Norsesowicz – Członek Komisji 

Poinformował, że Zespół do spraw koncentracji szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim na 

swoich spotkaniach tego tematu nie rozpatrywał. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, 4 Członków Komisji wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill 

 

Cd.8.2. 

Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego na  

okres pięciu lat. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia z Powiatowym Inspektorem Weterynarii  

w Myśliborzu umowy najmu pomieszczeń zlokalizowanych w budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15. 

Zapytał, jaka jest wysokość miesięcznego czynszu? Czy kwota ta obejmuje opłatę za media, 

czy jedynie od płatność za wynajmowaną powierzchnię? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nowe umowy, które zostały zawarte są umowami najmu, a nie umowami  

użyczenia.  Zarząd Powiatu wprowadził stawki najmu. Stawka za najem pomieszczeń wynosi 

14,18 zł  netto.  W przypadku Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Myśliborzu stawka 

za najem została pomniejszona o 50%. Do kwoty za najem, czyli w przypadku Powiatowego 

Inspektoratu Weterynarii kwoty 7,09 zł doliczone zostały media.  Są one liczone zgodnie  

z umową, w której koszty energii elektrycznej obliczane są na podstawie wskazań 

podlicznika, koszty wody i odprowadzania ścieków rozliczane są ryczałtem po 6  m3 

miesięcznie. Opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wyliczane są na podstawie 

złożonej deklaracji. Koszty utrzymania części wspólnych zostały przeliczone i w przypadku 

Powiatowego Inspektoratu Weterynarii w Myśliborzu jest to kwota 439,00 zł. Są to stawki 

przeliczone dla całego budynku, wyliczone na podstawie faktur z roku bieżącego. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, jaka jest wysokość miesięcznego czynszu? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że przedstawi informacje na temat kwoty miesięcznego czynszu. 
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Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Zapytała, dlaczego obniżka 50%, została zastosowana dla Powiatowego Inspektoratu 

Weterynarii w Myśliborzu, a nie dla innych jednostek? 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała że taką decyzję podjął Zarząd Powiatu. 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski 

Zwrócił uwagę na partycypację w kosztach remontu budynku przy ul. Północnej 15 przez 

Inspekcję.  Do tej pory najem był na zasadzie bezpłatnego użyczenia pomieszczeń.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, o zasady użyczenia pomieszczeń dla Powiatowego Inspektora Sanitarnego  

w Myśliborzu, czy tu również zastosowano obniżenie kwoty czynszu? 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski 

Odpowiedział, że umowa z umowa z Powiatowym Inspektoratem Sanitarnym w Myśliborzu 

została inaczej skonstruowana, jest to umowa wieloletnia.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy w tym przypadku również było obniżenie czynszu za najem? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała że tak. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego na  

okres pięciu lat. 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill, Mariusz Kuziel 

 

8.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego na okres trzech lat. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapyta, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 
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Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego na 

okres trzech lat 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Alicja Prill, Mariusz Kuziel 

 

Ad. 3 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o omówienie autopoprawek do projektu budżetu. Poprosił, aby dla Komisji na  

e-mail do sesji został przesłany projekt budżetu z podziałem na paragrafy.  

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Zauważyła że trudno jest pracować nad taką konstrukcją budżetu, gdyż nie wiemy co znajduje 

się w poszczególnych paragrafach.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że zgodnie z ustawą projekt budżetu przygotowywany jest do grup wydatków.  

Plany finansowe są dostosowywane przez jednostki 21 dni po uchwaleniu budżetu. 

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Przekazała że nie chodzi o układ wykonawczy tylko o projekt budżetu w rozpisaniu na 

paragrafy. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że przygotowanie takiego dokumentu do sesji Rady Powiatu będzie trudne. 

Budżet przedstawia wydatki z podziałem na działy i rozdziały i grupy wydatków. Wskazane 

są w nich wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń oraz wydatki statutowe,  dotacje, 

świadczenia itp. 

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Ponownie wskazała, że projekt budżetu powinien być przedstawiony z podziałem na wydatki 

poszczególnych paragrafach. Złożyła wniosek, aby na kolejną Komisję został przygotowany 

projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem budżetu, aby Komisja mogła się nad 

nim pochylić. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła Autopoprawkę Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

(Autopoprawka stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przedstawił następujące opinie Komisji Stałych Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

1) opinia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia  

i Spraw Społecznych wydana w dniu 5 grudnia 2022 roku do projektu Budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2023-2033. 
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2) opinia Komisji Rewizyjnej wydana w dniu 6 grudnia 2022 roku do projektu Budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

3) opinia Komisji skarg wniosków i petycji wydana w dniu 9 grudnia 2022 roku do 

projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

(Opinie stanowią  załączniki Nr 6, 7, 8 do protokołu). 

 

Przedstawił wyniki głosowania nad projektem budżetu w każdej z komisji. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, do kiedy są zabezpieczone wynagrodzenia dla nauczycieli w projekcie budżetu na 

2023 rok? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała że wynagrodzenia zostały zabezpieczone na 10 miesięcy. 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy we wszystkich szkołach? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała że Poradnie Psychologiczno-Pedagogiczne mają zabezpieczenie na cały rok. 

Są to małe jednostki które finansują się subwencji.  

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy w tych kwotach są uwzględnione podwyżki od 1 stycznia 2023 roku? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że w kwocie subwencji na 2023 rok Ministerstwo wskazało, iż subwencja 

uwzględnia podwyżki na 2023 rok. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy w projekcie budżetu uwzględniono tą podwyżkę? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na kształtowanie się budżetu przez cały rok w jednostkach oświatowych.  

Część jednostek mieści się w zaplanowanych kwotach budżetu, natomiast do części pod 

koniec roku są dokładane środki finansowe.  Nie jest w stanie określić, czy w zaplanowanych 

10 miesiącach została ujęta podwyżka 7,8%, dlatego, że plany finansowe które były złożone 

do projektu budżetu były bez podwyżek.  Po wstępnych kwotach nadal były bez podwyżek.  

Księgowość miała dostosować projekty budżetu poszczególnych jednostek z podwyżkami.  

Poinformowała że subwencja oświatowa w 2023 roku jest wyższa niż na 2022 rok  

o 7 mln zł. 

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Zapytała o plany finansowe dyrektorów szkół bez podwyżek, jak one się mają do planu 

ujętego w projekcie budżetu na wynagrodzenia? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała że plany finansowe są składane przez dyrektorów jednostek,  część z nich jest 

składana w sposób realny,  natomiast w części wydatki są zawyżane przez dyrektorów. 
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Poinformowała o analizie jaką przeprowadziła w zakresie planów finansowych 

poszczególnych jednostek. 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, w jaki  sposób był konstruowany budżet w zeszłym roku? Na ile miesięcy 

zaplanowano wypłatę wynagrodzeń? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała że też na 10 miesięcy. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, czy było to wystarczające? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała że nie, do samego Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku  

u dołożono kwotę 1000000 zł do wynagrodzeń. 

Część Oświatowa subwencji ogólnej jest  przyznana w dużej wysokości. Wydział Edukacji  

i Rozwoju zwraca uwagę że jest ona za wysoka,  nie wiem czego możemy się spodziewać 

przy ostatecznych kwotach subwencji. Odniosła się do analiz jakie są wykonywane przez 

wydział w tym zakresie. W projekcie budżetu oprócz tego, że subwencja jest wyższa o 7 mln 

zł w stosunku do roku 2022 do oświaty z własnych środków powiatu dokładamy kwotę 6,5 

mln zł. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał o Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Smolnicy i Regionalną Placówkę 

Opiekuńczo-Terapeutyczną w Dębnie, czy budżety tych jednostek zabezpieczone są na 10, 

11 czy na 12 miesięcy? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała że jeżeli chodzi o Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Smolnicy  

zabezpieczony został tak jak  pozostałe jednostki oświatowe,  czyli na 10 miesięcy. 

Regionalna Placówka Opiekuńczo-Terapeutyczna w Dębnie została zabezpieczona  

w granicach całego roku.  

Zwróciła uwagę że do jednostki Dom Pomocy Społecznej w Myśliborzu  zabezpieczono 500 

000,00 zł.  Natomiast do Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie 

dołożono kwotę 300 000 zł ze środków własnych powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał o Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Smolnicy, czy w związku z tym że mamy 

szkołę branżową I Stopnia Specjalną, która została przeniesiona do placówki w Smolnicy  

z budynku przy ul. Marcinkowskiego w Myśliborzu i od stycznia nie będzie zatem możliwy 

nabór do szkoły podstawowej w jednostce,  czy budżet uwzględnił już braki poza 

wynagrodzeniem na funkcjonowanie tej jednostki? 

 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Zapytała o przygotowanie uchwały, dotyczącej powołania Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Myśliborzu, czy na sesji w miesiącu grudniu zostanie on przedstawiony? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że rozmawiając z dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy wskazał on że nie widzi żadnego problemu. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę, że dyrektor nie będzie posiadał miejsca dla dodatkowych uczniów w ramach 

prowadzonego naboru. 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 
Zauważył że w placówce powinna  znajdować się maksymalna ilość uczniów, aby mogła się 

bilansować.  Uczniowie ze Szkoły Branżowej I Stopnia specjalnej zajmują miejsce przez co 

dyrektor nie może przyjąć większej ilości uczniów do szkoły podstawowej.  

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji 
Poinformował że jeżeli chodzi o Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Myśliborzu to składał 

wniosek odnośnie przedstawienia kosztów. Temat ten powinien być szczegółowo umówiony 

na Komisji Finansów.   Jeżeli chodzi o uchwałę, jaka została przedstawiona na Zarządzie 

Powiatu w sprawie założenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz 

Branżowej szkoły I Stopnia Specjalnej, to dotyczy ona założenia placówki w Myśliborzu  

i likwidacji Smolnicy.  W związku z likwidacją Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach 12 wychowawców otrzymało odprawy i przeszło do jednostki w Smolnicy.  

Likwidując w Smolnicy branżową szkołę pierwszego stopnia specjalną, czy też nauczyciele  

i wychowawcy otrzymają odprawy? 

 

Urszula Sawicka - Członek Komisji 
Zauważyła, że są to rzeczy niezależne od nas. 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji 
Przekazał, że kolejną rzeczą jest funkcjonowanie Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu.  Zostaliśmy z zaskoczeni zakresem remontu jaki został zaplanowany.  

Obniżenie fundamentów i podniesienie dachu wiąże się z kosztami w granicach ponad  

30 mln. zł. Poprosił, aby porozmawiać na ten temat. Czy stać jest Powiat na to, aby 

przystosować ten budynek?  Zaproponował aby w miesiącu styczniu została zwołana Komisja 

w celu omówienia tych spraw. 

 

Urszula Sawicka - Członek Komisji 
Zauważyła,  nie mają dostęp do danych w zakresie funkcjonowania tej placówki.  

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji 
Przekazał, że w przedstawionym na posiedzeniu Zarządu Powiatu projekcie uchwały jest 

mowa o 24 uczniach,  podał przykład Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach,  gdzie  przy 36 uczniach była generowana strata.  Należy zapytać,  czy 

nowopowstała jednostka będzie się bilansować? 

Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że skoro materiał został omówiony na posiedzeniu Zarządu Powiatu poprosił, aby 

dokumenty w tej sprawie zostały również przygotowane dla Komisji. Poprosił, aby materiały 

zostały przesłane przed posiedzeniem Komisji, aby radni mogli przedyskutować ten temat. 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, o wykonanie inwestycji w m. Lutówko? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 
Odpowiedział, że projekt jest w tej chwili kończony.  Musimy poczekać na program, do 

którego można złożyć przedmiotowy projekt.  Jednak nie wiadomo, czy inwestycja ta będzie 

realna do realizacji w tej kadencji ponieważ Gmina Barlinek nie chcę partycypować  

w żadnych kosztach, jeżeli chodzi o remonty dróg  i chodników.  
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Poinformował że do wszystkich Wójtów i Burmistrzów zostały wystosowane pisma  

w sprawie partycypacji w kosztach zaplanowanych do realizacji zadań.  Odpowiedzi są 

różne,  większość informuje że budżety są zamknięte i nie przewidziano takich wydatków,  

ale w trakcie roku budżetowego będzie można je modyfikować. 
Odniósł się do realizacji przedmiotowego zadania, zwrócił uwagę że jest to kosztowna 

inwestycja,  będzie ją można wykonać etapami.  Poruszył kwestię dotyczącą realizacji 

pozostałych zadań inwestycyjnych. 
Poruszył kwestię dotyczącą założenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu  

i Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej w Myśliborzu. Zauważył,  że szkoła ta już jest 

założona w Smolnicy. 
Przekazał że w dostarczonych na Zarząd Powiatu dokumentach jest informacja, że zakłada 

się kompleksowy remont  i inwestycję w obiekcie.  Należy zapytać skąd weźmiemy  

30 milionów zł na jej realizację? 
Poinformował, że przygotowano projekt uchwały w sprawie likwidacji Branżowej Szkoły  

I Stopnia Specjalnej w Smolnicy. Zwrócił uwagę, że na przedmiotową likwidację na pewno 

nie zgodzi się Kurator Oświaty. 
 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał, na jakim etapie jest sprawa dotycząca termomodernizacji budynków w Myśliborzu, 

Barlinku i Dębnie? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 
Odpowiedział, że  w tej chwili przygotowywany  jest przetarg na wykonanie zadań,  będzie 

on dotyczył trzech obiektów w jednym postępowaniu. 
 
Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
Poinformowała o zaplanowanym spotkaniu z panią Anną Pawlak przedstawicielem BGK  

w Szczecinie.  Po tym spotkaniu,  gdy już będzie komplet informacji zostanie ogłoszony 

przetarg.  
 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Przekazała, że wydatki oświatowe pochłaniają sporą część budżetu powiatu. Należałoby  

w tym przypadku w dobie kryzysu i potrzeb, które są niezbędne do zabezpieczenia podejść 

troszeczkę inaczej. Przekazała, że jej zdaniem nie należy się cieszyć z zwiększonej subwencji 

w kwocie 7 mln zł.  Są to pieniądze naznaczone dla placówek niepublicznych,  gdzie mamy 

dzieci niepełnosprawne.  Jeżeli chodzi o zabezpieczenie środków na podwyżki  dla 

nauczycieli,  to bezwzględnie musimy je wypłacić do końca roku kalendarzowego. 

Doskonale wiemy, że subwencja oświatowa naliczana jest na dzień 30 września, co wykażą 

dyrektorzy w systemie informacji oświatowej.  Jest to baza do naliczenia subwencji, która 

spłynie z Ministerstwa Edukacji Narodowej.  Gro pieniędzy poświęconych jest  

i naznaczonych dla dzieci niepełnosprawnych. My tych środków nie dostaniemy dla naszych 

szkół ponadpodstawowych.  Wydajemy pieniądze z budżetu powiatu na coś, co do końca się  

w tym momencie nie sprawdza.  Zwróciła uwagę, że od września do grudnia środki na 

utrzymanie MOS będą pochodziły z budżetu powiatu. Odniosła się do utworzenia nowej 

placówki. Zauważyła że opinia Kuratora w tej sprawie będzie wiążąca. Będziemy 

likwidować jednostkę, którą otworzyliśmy na rok.  Niefortunnie została ona umiejscowiona 

w Myśliborzu,  przekazała że pytała, czy prawo dopuszczało taką możliwość.  Prawnicy 

poinformowali że jest taka możliwość.  Dlatego też nie dyskutowała na ten temat.  
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Przekazała że pierwszy raz teraz usłyszała, że przeniesienie Szkoły Branżowej I Stopnia 

Specjalnej do Smolnicy zablokowało nabór do placówki.  Było mówione, że nic nie będzie 

blokowane.  Poinformowała, że w tej kwestii złoży odpowiednie wnioski. 
Poruszyła temat dotyczący likwidacji jednostki i odpraw dla nauczycieli. Poinformowała, że 

zadała pytanie, czy te umowy, które są zawarte z nauczycielami Szkoły Branżowej I Stopnia 

Specjalnej są zawarte na czas nieokreślony?  Jeżeli tak jest to nauczycielom należą się 

trzymiesięczne odprawy. 
Zwróciła uwagę, ile wydatków niepotrzebnych z budżetu Powiatu ciągną konsekwencje 

tworzenia takich jednostek w dobie kryzysu i zobowiązań które mamy rozpoczęte 

proceduralnie w inwestycjach drogowych w wyniku Polskiego Ładu i Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg,  a także zobowiązań które ciążą na nas jeżeli chodzi o spółki które mamy  

w powiecie. Po drugie,  należy zabezpieczyć wynagrodzenia dla ludzi, których mamy  

w jednostkach podległych powiatowi.  Należy dać im podwyżki inflacyjne, dlatego że ci 

ludzie za niedługo ze swoim wynagrodzeniem w stosunku do wynagrodzenia, które wzrośnie 

będą zarabiać marne pieniądze. 

Zaapelowała, do radnych, aby nie skupiać się na tworzeniu jednostek, które nie są potrzebne 

dla naszych dzieci szkół ponadpodstawowych, tylko skupili się na tym co mamy  

i przeznaczyli środki na bieżące utrzymanie jednostek. 
Poprosiła aby na posiedzenie Zarządu Powiatu został zaproszony dyrektor Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy i wyjaśnił temat dotyczący naboru do placówki.  

Przekazała, że należy pochylić się nad obszarem oświatowym jeszcze raz i dojść do 

porozumienia w tej sprawie.  Jeżeli chcemy, aby ten Powiat rozwijał się w miarę stabilnie 

należy zakończyć rozpoczęte działania.  W obliczu wydatków, jakie planuje się na remont 

budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu będzie się zastanawiać, czy te środki 

wydać bo są one rzędu 20 - 30 mln zł.  Jeżeli one przejdą będzie  mocno naciskać  w sprawie 

uruchomienia inwestycyjnych środków na Szpital w Dębnie i Szpital w Barlinku.  Społeczna 

potrzeba jest zdecydowanie większa w szpitalu,  a niżeli w MOS. Tym bardziej, że w tej 

jednostce mamy dwoje dzieci z Powiatu Myśliborskiego, a w szpitalach obsługujemy  

i walczymy o życie ludzi całego Powiatu Myśliborskiego.  
Przekazała że należy zwiększyć środki inwestycyjne na oddziały chirurgiczne, 

internistyczne, a nie na remont budynku. 

 
Przewodniczący Komisji - Arkadiusz Mazepa 
Zauważył że dużo informacji zostało przekazanych, o których radni nie mieli wiedzy.  

Poruszył kwestię dotyczącą  odpraw dla pracowników.  Likwidując Młodzieżowy Ośrodek 

Wychowawczy w Renicach chciano, aby pracownicy przeszli do innych jednostek za 

porozumieniem stron, jednak wydarzyło się zupełnie inaczej.  

Zwrócił uwagę, że ten budżet nie zabezpiecza wydatków, o których mówimy.  Poruszył 

temat dotyczący wydatków na podwyżkę wynagrodzeń dla pracowników.  Zauważył że nie 

zostało to uwzględnione w projekcie budżetu.  

Złożył zatem wniosek, aby w projekcie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok została 

zaplanowana podwyżka wynagrodzeń dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu oraz jednostek podległych o wskaźnik 7,8 % na okres 12 miesięcy. Wskazał 

źródło z nadwyżki z lat ubiegłych klasyfikacja 957. Poprosił o dokonanie wyliczeń, ile to 

potrzeba i skorygowanie projektu budżetu w zakresie wydatków finansowych na 

wynagrodzenia pracownicze i pochodne od wynagrodzeń. 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Zwróciła uwagę, że same wynagrodzenia podstawowe są zaplanowane na 10 miesięcy 2023 

roku.  Zwróciła uwagę i poprosiła, aby wniosek został złożony w miesiącu styczniu po 

zamknięciu roku budżetowego.  
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał że nie przenosiłby głosowania nad wnioskiem na do miesiąca stycznia, natomiast 

na zamknięcie roku pojawi się konkretna informacja dotycząca wypracowanej nadwyżki.  

Zwrócił uwagę na ogromną zdolność kredytową powiatu, którą można wykorzystać na 

realizację inwestycji. 
 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Zwróciła uwagę, że  na dzień dzisiejszy zadłużenia się dodatkowo nie jest rozsądne,  dlatego 

że Powiat od 1 stycznia nadal ma 28 mln zł zadłużenia.  Zwróciła uwagę jak wysoka jest 

obsługa zadłużenia.  2023 Roku powiat będzie wykupywał obligacje na kwotę 2,5 miliona 

złotych, a odsetki zostały zaplanowane na ponad 3 miliony złotych. 
Zacytowała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie,  w której opiniuje się 

pozytywnie sfinansowanie deficytu planowanego na 2023 rok z zastrzeżeniem że 

zaplanowana kwota przychodów bezzwrotnych związana z wykonaniem budżetu roku 

ubiegłego, nie jest możliwa do zweryfikowania na dzień wydania niniejszej opinii.  

Zwróciła uwaga, że może być taka sytuacja  że jeżeli jednostki wydatkują 100% planu,  to ta 

nadwyżka może być niższa,  powodując kolejną potrzebę znalezienia ograniczeń w budżecie.  

Przekazała że ma nadzieję iż po zakończeniu rozliczeń nadwyżka będzie wyższa i będzie 

możliwość zabezpieczenia środków na podstawowe wydatki między innymi na 12 miesięcy 

wynagrodzeń dla pracowników. Zauważyła że deficyt bieżący to kwota 8 mln zł. Każdy 

wydatek związany z wynagrodzeniami jest to wydatek bieżący. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że mimo wszystko pokazane finanse nie przerażają w zakresie funkcjonowania 

Powiatu. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na zastosowanie wskaźnika siedmioletniego, bo gdybyśmy zastosowali 

wskaźnik trzyletni to nie spełniamy wskaźników. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że 70% samorządów tego nie spełnia. Wybierając wskaźnik trzyletni, nie byłaby 

wydana pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. W dokumencie jak został 

przedstawiony nie ma nic o tragicznej sytuacji powiatu, nie ma nic  na temat Szpitala  

w Dębnie  w zakresie dopłat i inwestycji.  Zwrócił uwagę że w ciągu roku pojawią się 

wnioski dotyczące szpitali. Zauważył że wniosek będzie rozpatrywany przez Zarząd Powiatu 

i on będzie podejmował decyzję,  czy uruchomi wydatki na zwiększenie wynagrodzeń.  

Poprosił, aby Komisja przegłosowała złożony przez niego wniosek. 

Urszula Sawicka – Członek Komisji 

Poprosiła, aby wniosek dotyczył zabezpieczenia podwyżki wynagrodzeń na okres  

12 miesięcy. 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 
Przekazała, że Zarząd Powiatu rozpatrywał wniosek Komisji Oświaty w sprawie 

podwyższenia wynagrodzeń i ustalił że powróci do tematu w pierwszej połowie 2023 roku. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził głosowanie złożonego wniosku: 
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Za przyjęciem wniosku, aby w projekcie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok 

została zaplanowana podwyżka wynagrodzeń dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu oraz jednostek podległych o wskaźnik 7,8 % na okres 12 miesięcy 

 głosowało – 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że należy przeanalizować kwestię dotyczącą realizacji inwestycji, na jakie będzie 

nas stać. Będziemy po kolei je analizować i ciąć. Aby zamknąć budżet będzie konieczność 

zmniejszenia kosztów.  

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził przerwę w obradach Komisji. 

 

Obrady wznowiono o godz. 12:00 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Złożył wniosek, aby w dziale ochrona zdrowia umieścić w budżecie w formie dopłat 

dokapitalizowanie szpitali powiatowych w kwocie 2 mln zł. 

Zauważył że w samorządzie zawsze ten problem występował,  ostatnio taką kwotę zgłoszona 

w ubiegłej kadencji Rady Powiatu.  Za każdym razem zastanawiamy się skąd wziąć środki 

dla szpitali.  Dlatego, też wnioskuje, aby zabezpieczyć je na początku roku.  Zaproponował 

aby środki zostały zabezpieczone z nadwyżki budżetowej lub zwiększyć deficyt.  

Kolejno, poruszył temat dotyczący utworzenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Myśliborzu.  Przekazał że została podjęta uchwała zamiarowa o powołaniu tej jednostki.  

Przekazał że zrozumiał, że będą dwa MOS-y,  jeden w Smolnicy a drugi w Myśliborzu  na 

bazie Domu Wczasów Dziecięcych.  Zwrócił uwagę na środki o jakich mówi się w zakresie 

wykonania remontu budynku w kwocie 30 mln. zł. 

Przekazał że na Powiat należy patrzeć jako całość.  Poruszył temat planowania realizacji 

inwestycji. Przekazał, że ma świadomość że z pewnych inwestycji będzie konieczność 

rezygnacji.  Zwrócił uwagę na koszty realizacji inwestycji, podał przykład przebudowy drogi 

w miejscowości Różańsko.  

Zapytał, dlaczego w projekcie budżetu nie uwzględniono drogi w miejscowości Mostkowo? 

Poinformował że nie dostał odpowiedzi na złożony przez niego wniosek w tej sprawie.  

 

Mariusz Kuziel - Wiceprzewodniczący Komisji 
Poinformował, że na wskazany odcinek drogi będzie wykonana dokumentacja.  

Dotychczasowe pozwolenia wygasły i należy wykonać nowe. 

 

Ryszard Wiśniak  - Członek Komisji 
Zapytał, czy związku z powstaniem ŚDS w Barlinku  szkoła będzie miała rekompensatę  

z tytułu przekazania budynku i sali gimnastycznej? Poruszył kwestię wykorzystania obiektu  

i jego zagospodarowania. 

 

Andrzej Potyra - Starosta Myśliborski 
Przekazał, że jeżeli chodzi o realizację inwestycji na początku tej kadencji radni ustalili 

kierunek  i podział na lata jeżeli chodzi o inwestycje w poszczególnych gminach.  

Ustalono wykonanie inwestycji w Nowogródku Pomorskim,  następnie w Myśliborzu min.  

wykonano przebudowę ulicy Celnej,  dodatkowo wykonano drogę w miejscowości Dalsze, 
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jednak tylko dlatego, że  prywatny inwestor dołożył kwotę 800 000 zł wraz z Gminą 

Myślibórz, która przekazała kwotę 500 000 zł,  połowa inwestycji została sfinansowana  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,  pozostałą część zapłacił Powiat. 

Następną w kolejności zaplanowano wykonanie inwestycji w miejscowości Różańsko  

w  Gminie Dębno.  Zadanie to przypadło na czas kryzysu i zmian cenowych, jego wartość to 

kwota ponad 9 milionów zł. Gmina Dębno dołożyła 1,5 miliona zł.  Dodatkowo ma być 

przekazana kwota 340 000 zł. 

Przekazał że jeżeli chodzi o rok 2023, jest to czas przypadający w kolejności dla Barlinka  

i ma nadzieję, że to się stanie.  Zauważył że trafiliśmy w najgorszy okres, gdyż kryzys 

właśnie teraz się rozwija.  Zaplanowanych mamy kilka inwestycji w Barlinku, 

przygotowujemy się do realizacji zadania z Polskiego Ładu jeżeli chodzi o tereny 

popegerowskie.  Na trzy inwestycje, które są wpisane, dwie znajdują się w Barlinku. Jest to 

droga od ronda na ulicy Świętego Bonifacego do Żydowa.  W tym przypadku 

przygotowujemy się do przetargu.  Drugą inwestycją jest chodnik w miejscowości 

Rychnów.  Poinformował, że poprosił radnego z Gminy Barlinek, aby przeprowadził 

rozmowy by w budżecie Gminy znalazł się ten chodnik. 

Jednakże na dzień dzisiejszy nie ma żadnych sygnałów żeby Gmina Barlinek dołożyła się do 

wkładu własnego jeżeli chodzi o drogę w Żydowie.  Zobaczymy po przetargu jak to 

wszystko będzie wyglądało.  Następnie z Polskiego Ładu mamy drogę w miejscowości Ożar-

Strąpie,  która będzie  przebiegać w kierunku do Dziedzic.  Zaplanowane są prace związane  

z instalacją wodno-kanalizacyjną. Przekazał że rok 2023 powinien być rokiem inwestycji  

w Barlinku. Złożyliśmy wniosek na realizację części z drogi z Krzynki do Płonna  do 

Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych.  Dofinansowanie wynosi 50%,  na dzień 

dzisiejszy nie mamy werdyktu.  

Jeżeli chodzi o sprawę dotyczącą szpitali, to cały czas rozmawiamy na ten temat.  Cały czas 

trwają prace zespołu, który został powołany.  Powstał on bardzo późno z uwagi na brak 

chętnych do prac w zespole ze strony Barlinka.  Odniósł się do pracy zespołu i koncepcji 

wspólnego działania w obu szpitali.  Jeżeli uda się zespołowi osiągnąć jakieś konsensus,   

a widzimy że są elementy które mogą być wspólnie realizowane przez obie spółki to jest 

min.  Wspólna kuchnia,  jedna apteka,  jedną laboratorium itp.  i Gmina Barlinek podejdzie 

do tej sprawy poważnie to jest szansa, że temat ten zostanie w 2023 roku rozstrzygnięty. 

Odniósł się do współpracy z Gminą Barlinek w sprawie realizacji inwestycji drogowych,  

powiedziano wcześniej, że będziemy wspólnie z samorządami partycypować w kosztach 

realizacji zadań  i chcemy to dalej kontynuować.  Nie można przekazywać tak wielkich 

pieniędzy dla szpitala bez wypracowania wspólnego stanowiska w tej sprawie.  Wszystkie 

strony chcą,  abyśmy ze sobą rozmawiali.  Jednak Rada Miejska jest autonomiczna i radni 

sami zdecydują jakie działania zostaną przez nią podjęte.  Powiatu nie stać, aby wnosić 

dopłaty do szpitala.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Doprecyzował i wskazał, że zostanie poddany pod głosowanie wniosek, aby w projekcie 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok została zabezpieczona kwota 2 mln zł w dziale 

851 - Ochrona Zdrowia z przeznaczeniem na wsparcie finansowe Szpitali w Powiecie 

Myśliborskim. 

Andrzej Potyra - Starosta Myśliborski 
Przekazał, że  będzie przeciw temu wnioskowi, dlatego że jest przekonany że jeżeli Barlinek 

się przyłączy i powołany zespół osiągnie pewien cel i będziemy tworzyć jeden organizm to 

jest za tym żeby dołożyć i zabezpieczyć na ten szpital nawet i 5 mln. złotych,  natomiast nie 

będzie za tym aby głosować za zabezpieczeniem środków do obu szpitali oddzielnie. Byłoby 

to niegospodarne i nie można myśleć w taki sposób. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę że wniosek tego dotyczy.  Nie chodzi o zabezpieczenie dwóch milionów 

złotych na każdy ze szpitali,  wniosek dotyczy wpisania do budżetu 2 mln. zł w dziale - 

Ochrona Zdrowia  z przeznaczeniem na wsparcie finansowe szpitali.  Rozumiemy tu dwie 

placówki, ale może to być1 mln. dla  Szpitala w Dębnie i 1 mln. zł  dla Szpitala w Barlinku. 
Nie podejmujemy tutaj decyzji, tylko pokazujemy wpisanie środków w projekcie budżetu 

powiatu.  Zadanie to nie burzy żadnego mechanizmu finansowego.  Pomija tu fakt rozmów  

w sprawie konsolidacji szpitali. 
 

Andrzej Potyra - Starosta Myśliborski 
Zwrócił uwagę że w budżecie są środki  w z wyemitowanych obligacji dla szpitala.  
 

Wioletta Drzewińska - Członek Komisji 
Zapytała, czy można dokonać taki zapis w projekcie budżetu,  odniosła się do opinii jaka 

została wydana przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Szczecinie.  Przekazała że jest za 

przekazaniem środków dla szpitali,  jednak muszą być one racjonalnie wydane.  Prezesi 

spółek oraz współwłaściciele muszą wykazywać chęć wzajemnej współpracy. 
Przekazała że Powiat Myśliborski jest w jednym szpitalu większościowym udziałowcem,  

a w drugim mniejszościowym udziałowcem.  Jeżeli możemy wskazać, że zabezpieczone 

środki będą przeznaczone na ochronę zdrowia w Powiecie Myśliborskim to jest jak 

najbardziej za.  Poprosiła o wypowiedź w tej kwestii Skarbnika Powiatu. 

 

Małgorzata Popławska - Skarbnik Powiatu 
Przekazała, że nie da się wprowadzić kwoty 2 milionów zł bez zwiększania deficytu.   

W przychodach,  środkach które pozostają na rachunku bankowym cały czas są środki 

dedykowane ściśle szpitalom pochodzące z emisji obligacji. Cały rok jest na to, jeżeli wystąpi 

taka potrzeba wprowadzić środki pod konkretny cel,  a nie wpisywać ogólnie.  Musi być 

określone czy jest to dopłata,  czy objęcie udziałów, czy też dotacja.  Nie ma paragrafu, gdzie 

możemy wpisać ogólny zapis na finansowanie szpitali. Zwróciła uwagę że nikt nie rusza 

środków dedykowanych dla szpitali.  Są one zmniejszane w miarę jak są przekazywane dla 

szpitali.  Jeżeli Rada Powiatu na najbliższej sesji przegłosuje uchwałę w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok,  środki te zmniejszą się już 2022 roku o kwotę, 

która jest zapisana w uchwale czyli 675 000 zł. 

 

Andrzej Potyra - Starosta Myśliborski 
Przekazał że nie można dzisiaj na koniec 2022 roku i początek roku 2023, kiedy pracuje 

zespół gwarantować pieniądze na jeden i na drugi szpital.  Mamy pieniądze szpitalne. Zwrócił 

uwagę, na brak zgody ze Strony Gminy Barlinek na połączenie szpitali, pozostałe strony czyli 

Powiat, Gmina Dębno, NFZ i Wojewoda wyrażają na to zgodę. Odniósł się do rozmów 

prowadzonych z Burmistrzem Barlinka na temat dofinansowania jakie udzielono szpitalowi 

przez Gminę Barlinek.  Zwrócił uwagę, że gdyby wcześniej, już dwa lata temu przystąpiono 

do rozmów w zakresie połączenia spółek wówczas mniej środków by dołożono, z uwagi na 

to, że  byłyby one przekazywane przez trzy strony Powiat, Gminę Dębno i Gminę Barlinek.  

Byłaby inna sytuacja i budżet Barlinka nie byłby zmniejszony o tak duże kwoty. 

Zauważył, że gdyby to nie był szpital a inna jednostka do której przekazywano by tak 

wysokie kwoty środków finansowych,  a nie siły by one poprawy jej sytuacji, wówczas 

groziłoby to sankcjami. 

Ponownie zwrócił uwagę że  jedynie Gmina Barlinek nie wyraża zgody na prowadzenie 

wspólnych rozmów w zakresie połączenia obu szpitali, a jedynie chce przekazania pieniędzy.  
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Zwrócił uwagę na pracę powołanego zespołu i osoby oddelegowane  do jej składu ze strony 

Gminy Barlinek.  

 

Wioletta Drzewińska - Członek Komisji 
Przekazała, że skoro te pieniądze są naznaczone dla szpitali to ma nadzieję, że nie będą one 

przekazywane na inne jednostki powiatowe.  Przekazała, że każdy z nas chce przekazania 

środków dla szpitali, jeżeli jest trudno je wprowadzić do budżetu, to będzie można to 

wykonać trochę później w każdej chwili.  

 

Małgorzata Popławska - Skarbnik Powiatu 
Zwróciła uwagę na zaplanowane sesje Rady Powiatu w kolejnym roku, w każdej chwili 

będzie można wprowadzić konkretną kwotę na konkretny cel.  

 

Wioletta Drzewińska - Członek Komisji 
Przekazała, że środki przeznaczone dla szpitali, nie powinny być rozdysponowane dla 

jednostek, które nie spełniają funkcji szpitalnej.  W powiecie znajdują się dwa szpitale i jeden 

DPS usługi prowadzone przez tę jednostkę są diametralnie inne,  niż usługi  świadczone  

w szpitalu.  Poprosiła o zapewnienie, że te pieniądze zostaną przeznaczone stricte na szpitale, 

a nie na coś innego. 

 

Małgorzata Popławska - Skarbnik Powiatu 
Przekazała że od momentu kiedy zostały te obligacje wyemitowane z  konkretnym 

wskazaniem,  wtedy na Szpital w Dębnie z roku na rok były przez radnych podejmowane 

decyzje i wskazywane zadania. Przekazała że posiada ewidencję na co te środki zostały 

rozdysponowane.  Zauważyła, że zdarzało się iż były one przekazywane na zadania 

inwestycyjne. 
Jeżeli uchwała, która jest zaplanowana do podjęcia na najbliższej sesji Rady Powiatu zostanie 

zrealizowana, środki te będą w wysokości poniżej 4 milionów zł. 
Ponownie wskazała że prowadzi ewidencję wydatkowania tych środków, za każdym razem, 

kiedy są podejmowane decyzje zadaje pytanie z jakich środków będą realizowane.   
 
Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy jeżeli zapisany byłby w budżecie zapis, że w dziale ochrony zdrowia będzie 

zapisana kwota 2 mln.  Wskazana z nadwyżki z lat ubiegłych,  Czy przepisy prawa na to 

pozwalają? 
 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Odpowiedziała, że  należałoby wskazać, że chodzi o wolne środki.  
 
Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy  jest to zabronione? 
 
Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
Odpowiedziała, że nie jest to zabronione, jeżeli Zarząd Powiatu podejmie taką decyzję. 
 
Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę na brak quorum na posiedzeniu komisji i brak możliwości podejmowania 

prawomocnych decyzji przez komisję. Z uwagi na to, nie ma na tą chwilę możliwości 

przegłosowania złożonego wniosku. Zostanie on zapisany w protokole Komisji. Zwrócił 
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uwagę na brak możliwości zajęcia stanowiska w sprawie wydania opinii do projektu budżetu 

Powiatu Myśliborskiego oraz projektu WPF.  

 

Ryszard Wiśniak  - Członek Komisji 
Zwrócił uwagę że opinia Komisji co do projektu budżetu jest kluczowa i podjęcie na sesji 

uchwały bez niej będzie nieważne. 
Zapytał Skarbnika Powiatu, czy była inicjatywa jakiekolwiek Komisji Rady Powiatu,  że 

środki z emitowanych obligacji mają być przekazane na inne cele niż szpitale, czy też 

inicjatywa ta dotyczyła wyłącznie Zarządu Powiatu?  Poprosił o przekazanie zestawienia na 

co te środki zostały wydatkowane. 
 

Mirosław Przyborowski  - Członek Zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim 
Zwrócił uwagę, że w dziale 851 jest rozdział 851 11,  który dotyczy właśnie szpitali.  Gmina 

Barlinek na przyszły rok w budżecie ma wpisane w ogólnej kwocie ponad 1 700 000 zł  

z tego 1 100 000 zł, jest właśnie na szpital w Barlinku. 
Przekazał że sytuacja Szpitala w Barlinku jest dramatyczna.  To nie stało się  ani dziś, ani 

wczoraj.  Od 2020 roku kiedy wszedł covid szpitale takie jak Barlinek czy Dębno,  w dużo 

większej skali Szpital w Dębnie  otrzymywały profity.  Za rok ubiegły Szpital w Dębnie 

otrzymał ponad 3 mln. zł z tyt.  Środków covidowych.  W roku 2020 szpital otrzymał 

świadczenia na kwotę ponad 1 200 000 zł.  
 
Na posiedzenie komisji powrócił Członek Komisji Mariusz Kuziel. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

wniosku: 

 

Za przyjęciem wniosku,  aby w projekcie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok 

została zabezpieczona kwota 2 mln zł. w dziale 851 - Ochrona Zdrowia z wolnych środków  

z przeznaczeniem na wsparcie finansowe Szpitali w Powiecie Myśliborskim 

głosowało – 3 Członków Komisji, przeciw – 2, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2023 rok: 

 

Za pozytywną opinią do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok głosowało –  

4 Członków Komisji, przeciw – 1, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecnych 4 Członków Komisji 

Ad. 4 

Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2023-2033. 

(Autopoprawka stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033: 

 

Za pozytywną opinią do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2023-2033 głosowało - 5 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecnych 4 Członków Komisji 

Ad. 5 

Zajęcie stanowiska w sprawie wezwania Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. z dnia 10.11.2022r. znak SzB.L.dz.88/2022 do wykonania uchwały 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. Nr 

03/10/2022 z dnia 7 października 2022 roku w sprawie wniesienia dopłaty w wysokości 

675 750,00 zł oraz pisma Ogólnopolskiego Związku Zawodowego Pielęgniarek  

i Położnych Zakładowej Organizacji Związkowej przy Szpitalu BARLINEK Sp. z o.o.  

z dnia 8.11.2022r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego jakie Rada Powiatu  

w Myśliborzu odmówiła szpitalowi podczas sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 

26.10.2022r. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że w związku z pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu  

w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok dotyczący 

zabezpieczenia środków finansowych na dokonanie dopłaty do Spółki Szpital Barlinek Sp.  

z o.o. proponuje się, aby takie też było stanowisko komisji w przedmiotowej sprawie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok dotyczący zabezpieczenia środków finansowych na dokonanie dopłaty do Spółki 

Szpital Barlinek Sp.  z o.o. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

Mirosław Przyborowski  - Członek Zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim 

Poruszył temat dotyczący pracy zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim. 

Przekazał, że zespół pracuje nad wypracowaniem rozwiązań, które mają funkcjonować dla 

dobra obydwu szpitali.  

Poruszył temat dotyczący wykonania kontraktu przez szpitale oraz ich finansowania. Odniósł 

się do kwestii związanej z koncepcją połączenia obu szpitali.  Zwrócił uwagę na wysokość 

zobowiązań wymagalnych w Szpitalu w Barlinku.  
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Przekazał, że sytuacja w jakim znalazł się Szpital Barlinek nie jest tylko i wyłącznie winą 

zarządzających.  Przyczyną, tego jest przede wszystkim NFZ.  Poinformował, że posiada 

wyliczenia, których dokonał aby pokazać jak na dzień dzisiejszy jak kształtują się płace  

w stosunku do kontraktu.  Przekazał że kontrakt nie pokrywa wynagrodzeń.  

 

Wioletta Drzewińska - Członek Komisji 
Przekazała, że tak jest od wielu lat. 
 

Mirosław Przyborowski  - Członek Zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim 

Przekazał że nie od wielu lat,  jeszcze w 2020 roku a nawet w lipcu tego roku 680 000 zł  

w Barlinku było ponad kontrakt jako usługi obce, w następnym miesiącu kwota ta wynosiła 

480 000 zł.  W miesiącu sierpniu brakowało już 130 000 zł. 
 
Wioletta Drzewińska - Członek Komisji 
Zapytała jaka jest wysokość straty w Szpitalu w Barlinku? 
 

Mirosław Przyborowski  - Członek Zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim 

Odpowiedział, że strata wynosi ponad 6 mln zł, za 10 miesięcy. Została ona zmniejszona  

o kwotę 1 mln. zł, dlatego, że kwota 3 mln. zł, została przekazana przez Gminę Barlinek. 

Zwrócił uwagę na wysokość świadczeń poszczególnych szpitalach.  Poruszył kwestię 

dotyczącą nadwykonań w szpitalu  w poszczególnych oddziałach.  Odniósł się do wysokości 

kontraktów Jaka jest przekazywana dla szpitali.  

 

Wioletta Drzewińska - Członek Komisji 
Przekazała że Rada Powiatu nie bierze udziału w wycenie procedur.  Cena procedury 

szpitalnej od 2012 roku nie uległa zmianie.  Sporadycznie uległa ona zmianie w latach 2020-

2021,  jednak w dalszym ciągu nie pokrywa ona usługi lekarskiej,  usługi pielęgniarskiej,  

zużycia sprzętu,  cen prądu i cen wyżywienia. Radni doskonale znają sytuację  finansową 

szpitala w Dębnie i w Barlinku.  Cyklicznie są przekazywane sprawozdania finansowe obu 

szpitali.  Analizowane są straty poszczególnych oddziałów,  poszczególnych poradni i usług 

ambulatoryjnych.  Problem tkwi w zupełnie czymś innym. 

Szpitale nie wykonują ryczałtu, bo po prostu nie ma kadry lekarskiej która chciałaby ten 

ryczałt wykonać.  Można zadać pytanie, czy strata szpitala barlineckiego się zmniejszy, jeżeli 

tak to dobrze.  Porównując stratę wypracowaną przez Szpital w Dębnie jest ona  niewielka  

w porównaniu do Berlinka.  Zwróciła uwagę na środki przekazane przez Gminę Barlinek,  

strata ta powinna być  zdecydowanie mniejsza.  Poruszyła kwestią dotyczącą wysokości 

świadczeń pieniężnych jakie Prezes Spółki musi wypłacić dla lekarzy.  Przekazała że są to 

niebotyczne kwoty.  Nie mamy wpływu na to że nie ma on środków na zobowiązania.  

Należałoby zwrócić się do Ministerstwa Zdrowia,  aby w końcu procedury zostały 

wycenione racjonalnie,  tak aby szpitale powiatowe nie generowały strat.  

Przekazała, że powołany zespół powinien skierować swoje uwagi do tego który jest 

decydentem finansowaniu tego obszaru.  Powiat może jedynie przekazywać środki na 

inwestycje o ile będzie go na to stać.  Nie powinniśmy finansować utrzymania szpitali pod 

względem wynagrodzenia.  Jest to obszar należący do Ministerstwa Zdrowia.  To że się nad 

tym tematem pochylamy dość mocno, o to znaczy że chcemy dla tych szpitali pomagać.  Nie 

pomagać w zakresie na jaki nas stać.  Zwróciła uwagę na zadania jakie są wykonywane przez 

powiat w innych obszarach.  
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Zwróciła uwagę, że wiele czynników składa się na to, w jakiej sytuacji finansowej znajduje 

się szpital.  To nie jest tylko to że powiat nie chce dać pieniędzy,  Jeżeli byłoby nas stać 

byśmy je utrzymywali w 100%.  Zwróciła uwagę na różnicę udziałów jakie posiada Powiat 

Myśliborski w szpitalach.  W jednym z nich posiadamy 80% udziałów, w drugim niespełna 

18 %.  Zwróciła uwagę na ilość wydatków jakie posiada powiat,  podała przykład problemów 

dotyczących zabezpieczenia wynagrodzeń dla pracowników jednostek.  Zapytała o co 

Mirosław Przyborowski wnioskuje i jakie są jego oczekiwania w stosunku do Powiatu? 

Jakiej pomocy od powiatu potrzebuje? Czy są potrzebne jeszcze jakieś dodatkowe 

informacje. 

Zapewniła, że od wielu lat Powiat stara się, aby szpitale utrzymały się, w tak trudnym 

obszarze jakim jest utrzymanie służby zdrowia.  Wiemy  jakie są koszty wynagrodzeń  

w szpitalach oraz koszty związane z ich utrzymaniem.  Chcemy aby szpitale rozwijały się 

inwestycyjnie. My na wiele rzeczy,  od górnych ministerialnych nie mamy wpływu.  Dajemy 

szpitalom tyle ile możemy.  

 

Mirosław Przyborowski  - Członek Zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim 

Przekazał, że pytania które Radna zadała, nie są jurysdykcyjnie w kompetencji powołanego 

zespołu  do spraw koncentracji usług szpitalnych.   Odniósł się do sytuacji szpitala  

w Pyrzycach.  Zwrócił uwagę na różnicę w sytuacji szpitali.  Przekazał że szpital w Barlinku 

w 202o i 2021 roku był szpitalem czystym.  Wykonywał nadwykonania, za które  nikt nie 

chce zapłacić.  Odniósł się do spotkania prezesów szpitali z dyrektorem NFZ. 

Wrócił uwagę na kwestię związaną z ustalonym terminem opracowania programów 

naprawczych przez prezesów spółek. Zespół powinien wiedzieć i mieć do wglądu jakie 

zostały przygotowane propozycje tych programów naprawczych.  

Odniósł się do kwestii związanej z wystawą procedur w spółkach oraz wysokości kontraktów 

Jakie są podpisywane przez spółki.  Zauważył że szpitale zawsze będą przynosić straty.  

 

Wioletta Drzewińska - Członek Komisji 
Przekazała że Rada Powiatu nie ma na to wpływu. Możemy jedynie wspomóc szpitale 

inwestycyjnie.  

 

Mirosław Przyborowski  - Członek Zespołu ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim 

Zawnioskował, aby organy właścicielskie jakimi są burmistrzowie dwóch gmin i Zarząd 

Powiatu, złożyły petycję  do Ministerstwa Zdrowia o wprowadzenie w trybie pilnym 

weryfikacji procedur realizowanych przez szpitale. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad.7  

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 12:50. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 


